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Kaj pomeni gasilcem Vič
V prostorih enega od najstarejših gasil-

skih društev v naši občini, v gasilskem
domu na Viču, se je zbralo (6. 12.) na
letošnji zadnji scji predsedstvo Gasilske
zveze Slovenije. Vodstvo slovenske gasil-
ske organizacije ima že nekaj let navado,
da se sestaja na sejah v različnih sloven-
skih krajih. Viško gasilsko društvo si je to
čast zaslužilo s tem, da je dopolnilo že 113
let in, da so iz njega v najvišjein sloven-
skem gasilskem operativneiji organu kar
trije clani in sicer: prof. Branko Božič,
dipl. inž. France Pance in France Sever.
Vičani pa so seveda še posebno ponosni,
da je prof. Božič trenutno predsednik slo-
venske in jugoslovanske gasilske organiza-
cije.

Predsedstvo je med drugim ocenilo, da
razmere med slovensko Zvezo SIS za var-
stvo pred požarom in gasilsko zvezo, kot
izvajalsko organizacijo, niso take, da bi
lahko pomagale krepiti požarnovarstveno

učinkovitost slovenskih prostovoljnih in
poklicnih gasilcev. To se na republiški rav-
ni kaže tudi v forumskem reševanju ka-
drovskih zadev ob volitvah za najodgovor-
nejše naloge v zvezi samoupravnih interes-
nih skupnosti. Ljubljanski gasilci, med
drugimi tudi viški, so tudi ogorčeni nad
tem, da jim mestna SZDL ne dovoli izpe-
ljati volitev v organe samoupravnih inte-
resnih skupnosti za varstvo pred požarom
v pomladanskem roku, ampak so to mora;
le storiti na hitrico že sedaj. Po ostalih
delih Slovenije so občinske SZDL ugodile
željam gasilskih zvez, da premišljeno in
resnično demokratično izpeljejo volitve za
njihovo SIS. Predsedstvo je tudi sklenilo,
da ne da podporo evidentiranemu kandi-
datu za predsednika skupščine Zveze SIS
za varstvo pred požarom Slovenije inž.
Miranu Babšku, ker meni, da je to široka
družbeno-politična in strokovna funkcija,
za katere ne more ustrezati le strokovno
podkovan kandidat.
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